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Protokół Nr XLIV.2014 

z sesji zwyczajnej Rady Powiatu w Opatowie 

odbytej w dniu 11 czerwca 2014 r. 

 

Sesję otworzył i przewodniczył jej obradom pan Zbigniew Wołcerz – Przewodniczący Rady 

Powiatu w Opatowie.  

 

Listy obecności radnych oraz osób zaproszonych obecnych na sesji stanowią kolejno 

załączniki nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu.  

Sesję rozpoczęto o godz. 13
30

, a zakończono o godz. 15
40

. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 

5. Roczne sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2013 rok: 

a) omówienie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu powiatu; 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu; 

c) złożenie przez Komisję Rewizyjną Rady Powiatu wniosku o przyjęcie 

sprawozdania i udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu; 

d) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji 

Rewizyjnej; 

e) przedstawienie przez komisje stałe Rady Powiatu opinii o wykonaniu budżetu 

powiatu za rok 2013. 

6. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Powiatu Opatowskiego za 2013 r.; 

b) absolutorium dla Zarządu Powiatu w Opatowie z tytułu wykonania budżetu za 2013 rok; 

c) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2014 rok; 

d) utworzenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy i włączenia jej  

w strukturę Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Jałowęsach; 

e) wyrażenia zgody Dyrektorowi Zespołu Szkół Nr 1 w Opatowie na udostępnienie 

pomieszczeń w budynku internatu, działającym  przy Zespole Szkół Nr 1 w Opatowie; 

f)  wyrażenia zgody na przedłużenie umowy na wydzierżawienie części dachu budynku 

Starostwa Powiatowego;  

g) wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu nieograniczonego ustnego nieruchomości 

stanowiącej własność Powiatu Opatowskiego; 

h) wyrażenia zgody na udostępnienie nieruchomości; 

i) przyjęcia rocznego sprawozdania z wykorzystania środków finansowych i działalności 

rehabilitacyjnej Warsztatu Terapii Zajęciowej przy Domu Pomocy Społecznej 

w Zochcinku za 2013 rok; 

j) nadania Statutu Domowi Pomocy Społecznej w Zochcinku; 

k) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa 

Powiatowego w Opatowie. 

7. Interpelacje i wolne wnioski radnych. 

8. Zakończenie obrad XLIV sesji Rady Powiatu. 

 

Pan Przewodniczący wypowiedział formułę „otwieram obrady sesji rady powiatu”. 
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Oświadczył, iż na podstawie listy obecności stwierdza, że obrady są prawomocne.  

W sesji uczestniczyło 16 radnych na ogólną liczbę 17. Nieobecna 1 osoba –pan Zbigniew 

Walas. 

 

Ad.2) Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Pan Przewodniczący zaproponował przyjęcie protokołu bez odczytywania wzorem 

poprzednich sesji. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest za przyjęciem protokołu  

z poprzedniej sesji Rady Powiatu bez odczytywania. 

 

 W głosowaniu jawnym protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 

Nie wzięła udziału w głosowaniu 1 osoba - pan Andrzej Grządziel. 

 

Ad.3) Przyjęcie porządku obrad.  

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał proponowany porządek obrad,  

a następnie zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Wojciech Zdyb, który poprosił o zdjęcie z porządku 

obrad pkt 6 ppkt g) tj. projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w 

drodze przetargu nieograniczonego ustnego nieruchomości stanowiącej własność 

Powiatu Opatowskiego. Oznajmił, iż jest to droga, którą mieszkańcy dojeżdżają  do 

swoich posiadłości. Dodał, iż działka jest położona w gminie, której jest 

mieszkańcem, a na tejże działce znajduje się „nieformalna droga” . 

 

Pan Przewodniczący powiedział, iż rozumie, że chodzi o sprawę, która była poruszana 

na posiedzeniach komisji stałych rady powiatu. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Starosta Bogusław Włodarczyk, który powiedział, iż 

zgłasza wniosek o odrzucenie wniosku pan radnego Wojciecha Zdyba. Pan Starosta 

podkreślił, iż prawdą jest, że ludzie dojeżdżają tamtędy do posesji, niemniej jednak 

dojazd istnieje z dwóch stron. Powyższa sprawa została dokładnie przeanalizowana na 

posiedzeniu komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu, gdzie projekt 

uchwały w w/w sprawie został pozytywnie zaopiniowany. Wobec powyższego pan 

Starosta poprosił o odrzucenie wniosku radnego Wojciecha Zdyba i przyjęcie 

w całości zaproponowanego na dzisiejsze posiedzenie porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz oznajmił, iż zostały złożone dwa wnioski 

formalne, które zostaną poddane pod głosowanie. 

 

O zabranie głosu poprosiła pani Wiesława Słowik, która zwróciła się z zapytaniem do 

pani Alicji Frejlich – Przewodniczącej komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg 

i transportu aby wypowiedziała się w w/w sprawie. Następnie zapytała również pana 
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radnego Wojciecha Zdyba czy Wójt Gminy Lipnik rozmawiał w tej kwestii z panem 

Starostą.  

 

Pan Przewodniczący udzielił głosu kolejno pani Alicji Frejlich, jak również panu 

Wojciechowi Zdybowi. 

 

Głos zabrała pani Alicja Frejlich, która powiedziała, iż dojazd do posesji mieszkańców 

jest z dwóch stron i zbycie tej działki w niczym powinno przeszkadzać. 

Następnie głos zabrał pan Wojciech Zdyb, który stwierdził, iż według niego droga ta 

jest zasadna i jeśli jest to droga powiatowa to prosi o przekazanie jej gminie, 

a samorząd gminny się zajmie tą sprawą. 

 

Pan Przewodniczący zapytał radnego czy były w tej kwestii  jakieś ustalenia z Wójtem 

gminy Lipnik. 

 

Pan Wojciech Zdyb odpowiedział, iż nie wie. 

 

Wobec powyższego pan Przewodniczący przystąpił do przegłosowania wniosku pana 

radnego Wojciecha Zdyba i zapytał kto jest „za” wyłączeniem z porządku obrad pkt 6 

ppkt g). 

 

W wyniku głosowania jawnego wniosek został odrzucony. „Za” -3 głosy (pani B. 

Kornacka, pani M. Domagała, pan W. Zdyb). 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał kto jest „za” wnioskiem pana Starosty i tym 

samym przyjęciem odczytanego uprzednio projektu porządku obrad. 

 

W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty. 

„Za” – 13 głosów, „0” –przeciw, „wstrzymało się” – 3 głosy (pani B. Kornacka, pani 

M. Domagała, pan W. Zdyb). 

 Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

 

 Następnie pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu 

posiedzenia. 

 

W tym momencie o zabranie głosu poprosił obecny na sali obrad pan Jan Gniadek – 

Prezes Zarządu „Twoje Zdrowie” – Lekarze Specjaliści Sp. z o.o., który zapytał kiedy 

będzie omawiany punkt dotyczący spraw szpitala. 

 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz powiedział, że sprawy dotyczące szpitala 

chciałby by były poruszone w pkt 7 porządku obrad tj. w wolnych wnioskach 

i interpelacjach radnych. 
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Wobec powyższego pan Gniadek zapytał czy byłaby możliwość, aby ten punkt został 

przeniesiony i rozpatrzony wcześniej w porządku obrad. 

 

Głos zabrał pan Starosta, który powiedział, że porządek obrad został przyjęty 

i powinien być realizowany zgodnie z planem. 

 

Pan Przewodniczący oznajmił, iż postara się aby obrady przebiegały sprawnie, gdyż 

projekty uchwał zostały wcześniej omówione. 

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

Ad. 4) Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez pana Bogusława Włodarczyka – 

Starostę Opatowskiego. 

  

Pan Starosta przedstawił okresową informację o pracy Zarządu  Powiatu pomiędzy 

sesjami, która stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał czy ktoś z radnych ma pytania do pana 

Starosty. 

Wobec braku pytań zaproponował, by przejść do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. 5) Roczne sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2013 rok: 

a)   omówienie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu powiatu. 

Pan Przewodniczący powiedział, iż rozumie, że roczne sprawozdanie z wykonania 

budżetu powiatu zostało dokładnie omówione na poszczególnych posiedzeniach 

wszystkich komisji stałych rady powiatu. Dodał, że jeśli są jeszcze jakieś 

wątpliwości bądź uwagi w powyższej kwestii to prosi o zadawanie pytań. 

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego pan Przewodniczący uznał, iż sprawozdanie 

zostało omówione. 

 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu. 

Następnie pan Przewodniczący poprosił panią Zofię Rusak – Skarbnika Powiatu 

o przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu. 

 

Głos zabrała pani Zofia Rusak, która przedstawiła opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o sprawozdaniu, podkreślając jednocześnie, iż w/w opinia została 

przekazana wszystkim radnym. 

 

Przedmiotowa opinia stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

c) złożenie przez Komisję Rewizyjną Rady Powiatu wniosku o przyjęcie 

sprawozdania i udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu. 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez pana Jacka Dwojaka – 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

Głos zabrał pan Jacek Dwojak, który przedstawił wniosek Komisji Rewizyjnej, 

podkreślając jednocześnie, że komisja wnioskuje o przyjęcie sprawozdania  

i udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu. 
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Przedmiotowy wniosek stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

d) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji 

Rewizyjnej. 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez panią Zofię Rusak – 

Skarbnika Powiatu. 

W tym momencie o zabranie głosu poprosił pan Starosta Bogusław Włodarczyk, 

który odczytał fragment opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej mówiący 

o pozytywnej opinii dotyczącej wniosku Komisji Rewizyjnej. 

 

Przedmiotowy wniosek stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

Pan Przewodniczący podziękował panu Staroście za przedstawienie opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej. 

  

e) przedstawienie przez komisje stałe Rady Powiatu opinii o wykonaniu budżetu 

powiatu za rok 2013. 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez pana Zbigniewa Ziębę –

Przewodniczącego Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej. 

 

Głos zabrał pan Zbigniew Zięba, który przedstawił opinię Komisji oświaty, 

sportu, zdrowia i pomocy społecznej, która po przeprowadzonej analizie 

postanowiła zaopiniować sprawozdanie pozytywnie i wnioskuje o udzielnie 

absolutorium dla Zarządu Powiatu. 

 

Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie pan Starosta poprosił o zabranie głosu przez pana Andrzeja Grządziela 

- Wiceprzewodniczącego Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego 

i promocji powiatu. 

 

 Głos zabrał pan Andrzej Grządziel, który przedstawił opinię Komisji budżetu, 

finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu, jednocześnie podkreślając, 

iż wnosi o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu za działalność  

w 2013 r. 

 

Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez panią Alicję 

Frejlich – Przewodniczącą Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg 

i transportu. 

 

Głos zabrała pani Alicja Frejlich, która przedstawiła opinię komisji o wykonaniu 

budżetu powiatu za rok 2013. 

Podkreśliła, iż komisja  postanowiła zaopiniować sprawozdanie pozytywnie 

i również wnioskuje o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu. 



OR.II.0002.44.2014 

 

6 

Protokół Nr XLIV.2014 z sesji Rady Powiatu w Opatowie IV kadencji odbytej w dniu 11 czerwca 2014 r. 

 
 

W trakcie odczytywania w/w opinii pani Monika Domagała zwróciła uwagę, iż 

była nieobecna na ostatnim posiedzeniu komisji. 

Wyjaśniono radnej, iż odczytany został skład osobowy całej komisji rolnictwa, 

ochrony środowiska, dróg i transportu, natomiast lista obecności wraz 

z dokumentacją znajduje się pod protokołem z tegoż posiedzenia. 

 

W trakcie odczytywania opinii przez panią Alicję Frejlich salę opuściła pani M. 

Domagała (godz. 13:56) , która po krótkiej chwili powróciła na salę obrad ( godz. 

13:56. 

Obrady toczyły się w 16 – osobowym składzie radnych. 

 

Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Pan Przewodniczący podziękował za przedstawienie powyższych opinii 

wszystkim Przewodniczącym poszczególnych komisji stałych rady powiatu, 

a następnie poinformował o przejściu do kolejnego punktu obrad. 

 

Ad. 6)  Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie:  

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Powiatu Opatowskiego za 2013 r.. 

Pan Wiceprzewodniczący Krzysztof Mazurkiewicz odczytał projekt uchwały 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Powiatu Opatowskiego za 2013 r., a następnie zapytał czy 

ktoś ma pytania. 

 

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto 

jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

„Za” było – 13 głosów, „przeciw” – 0  głosów, „wstrzymało się” – 3 głosy (pani 

M. Domagała, pani B. Kornacka oraz pan W. Zdyb). 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLIV.23.2014 została podjęta. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

b) absolutorium dla Zarządu Powiatu w Opatowie z tytułu wykonania budżetu za 

2013 rok. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały w sprawie 

absolutorium dla Zarządu Powiatu w Opatowie z tytułu wykonania budżetu za 

2013 rok, a następnie zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest „przeciw” 

i kto się „wstrzymał”. 

 

„Za” było – 13 głosów, „przeciw” – 0  głosów, „wstrzymało się” – 3 głosy (pani 

M. Domagała, pani B. Kornacka oraz pan W. Zdyb). 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLIV.24.2014 została podjęta. 
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Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

c) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2014 

rok. 

Pan Wiceprzewodniczący Krzysztof Mazurkiewicz odczytał projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego 

na 2014 rok, a następnie zapytał czy ktoś ma pytania. 

 

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto 

jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLIV.25.2014 została podjęta jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

d) utworzenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy i włączenia jej  

w strukturę Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Jałowęsach. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały w sprawie 

utworzenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy i włączenia jej  

w strukturę Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Jałowęsach,  

a następnie zapytał czy ktoś ma pytania. 

 

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto 

jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLIV.26.2014 została podjęta jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

e) wyrażenia zgody Dyrektorowi Zespołu Szkół Nr 1 w Opatowie na udostępnienie 

pomieszczeń w budynku internatu, działającym  przy Zespole Szkół Nr 1 

w Opatowie. 

Pan Wiceprzewodniczący Krzysztof Mazurkiewicz odczytał projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody Dyrektorowi Zespołu Szkół Nr 1 w Opatowie na 

udostępnienie pomieszczeń w budynku internatu, działającym  przy Zespole Szkół 

Nr 1 w Opatowie, a następnie zapytał czy ktoś ma pytania. 

 

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto 

jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLIV.27.2014 została podjęta jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 
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Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

f) wyrażenia zgody na przedłużenie umowy na wydzierżawienie części dachu 

budynku Starostwa Powiatowego. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na przedłużenie umowy na wydzierżawienie części dachu 

budynku Starostwa Powiatowego,  a następnie zapytał czy ktoś ma uwagi. 

 

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto 

jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLIV.28.2014 została podjęta jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

g) wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu nieograniczonego ustnego 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Opatowskiego. 

Pan Wiceprzewodniczący Krzysztof Mazurkiewicz odczytał projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu nieograniczonego 

ustnego nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Opatowskiego, a następnie 

zapytał czy ktoś ma pytania. 

 

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto 

jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLIV.29.2014 została podjęta. 

„Za” było – 13 głosów, „przeciw” – 1  głos (W. Zdyb), „wstrzymało się” – 2 

głosy (pani M. Domagała, pani B. Kornacka). 

 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

h) wyrażenia zgody na udostępnienie nieruchomości. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na udostępnienie nieruchomości,  a następnie zapytał czy ktoś 

ma pytania. 

 

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto 

jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLIV.30.2014 została podjęta jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
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i) przyjęcia rocznego sprawozdania z wykorzystania środków finansowych 

i działalności rehabilitacyjnej Warsztatu Terapii Zajęciowej przy Domu Pomocy 

Społecznej w Zochcinku za 2013 rok. 

Pan Wiceprzewodniczący Krzysztof Mazurkiewicz odczytał projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania z wykorzystania środków 

finansowych i działalności rehabilitacyjnej Warsztatu Terapii Zajęciowej przy 

Domu Pomocy Społecznej w Zochcinku za 2013 rok, a następnie zapytał czy ktoś 

ma pytania. 

 

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto 

jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLIV.31.2014 została podjęta jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

j) nadania Statutu Domowi Pomocy Społecznej w Zochcinku. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały w sprawie 

nadania Statutu Domowi Pomocy Społecznej w Zochcinku, a następnie zapytał 

czy ktoś ma pytania. 

 

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto 

jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLIV.32.2014 została podjęta jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

 

k) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa 

Powiatowego w Opatowie. 

Pan Wiceprzewodniczący Krzysztof Mazurkiewicz odczytał projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego 

Starostwa Powiatowego w Opatowie, a następnie zapytał czy ktoś ma pytania. 

 

W trakcie odczytywania w/w projektu uchwały salę obrad opuścił pan Starosta 

Bogusław Włodarczyk (godz. 14:26). Od tej chwili obrady toczyły się 

w obecności 15 – osobowego składu radnych. 

 

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto 

jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLIV.33.2014 została podjęta jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 
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Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

 

Pan Starosta powrócił na salę obrad o godz. 14:29. Od tej chwili obrady toczyły 

się w obecności 16 – osobowego składu radnych. 

Ad.7)  Interpelacje i wolne wnioski radnych. 

Następnie pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu 

obrad, proponując jednocześnie, iż chciałby aby został on poświęcony w większej 

części sprawom związanym ze szpitalem powiatowym w Opatowie. 

Pan Przewodniczący powitał zaproszonych gości tj. pana Jana Gniadka -  Prezesa 

Zarządu „Twoje Zdrowie” –Lekarze Specjaliści Sp. z o.o.,  oraz panie będące 

przedstawicielkami załogi szpitala, jak również Związków Zawodowych 

działających przy szpitalu. Dodał ponadto, że w celu usprawnienia dyskusji 

w pierwszej kolejności udzieli głosu panu Prezesowi, a następnie paniom 

reprezentującym Związki Zawodowe, które w razie zabierania głosu poprosił 

o przedstawianie się, gdyż nie każdy z radnych i obecnych na sali zna przybyłe 

osoby. Dodał ponadto, iż radni również będą mogli zadawać pytania. 

Pan Przewodniczący powiedział, iż rozumie, że jeśli nie będzie sprzeciwu to taka 

propozycja zostanie przyjęta. 

 

Nikt nie zgłosił sprzeciwu. 

 

Zgodnie z powyższą wypowiedzią pan Przewodniczący udzielił głosu panu 

Janowi Gniadkowi – Prezesowi Zarządu spółki „Twoje Zdrowie”. 

 

Pan Prezes Gniadek, który na wstępie podziękował za zaproszenie na sesję Rady 

Powiatu, który poprosił o kilka słów wprowadzenia przez pana mecenasa 

Andrzeja Kieryłło, który jest przedstawicielem Kancelarii Prawnej De Virion 

Turczynowicz Kieryłło, która w tej chwili w swoje ręce przejęła bronienie 

interesów szpitala. 

 

Głos na wstępie zabrał pan mecenas Andrzej Kieryłło – przedstawiciel kancelarii 

prawnej, która w chwili obecnej zajęła się obsługą szpitala, który podziękował za 

zaproszenie, oznajmiając, iż zajmuje się tą sprawą od kilku dni. 

Pierwsza diagnoza dotycząca sytuacji wygląda następująco: spotkało się dwóch 

entuzjastów, którzy chcieli wybudować piękny szpital, a mianowicie pan Starosta 

– mający wizję i jednocześnie broniący interesów społeczności lokalnej, który 

narzucił twarde warunki oraz pan Jan Gniadek, który te warunki przyjął. 

Obciążenia, które znalazły się po stronie firmy były bardzo duże i trudne do 

wypełnienia m.in. w związku z sytuacją dot. kontraktów, co nie zmienia faktu, że 

jest piękny szpital. Ludzie, którzy go prowadzą poszukują wyjścia z tej trudnej 

sytuacji, potrzebują tylko więcej czasu – mówił pan mecenas Kieryłło. Na chwilę 

obecną udało się uzyskać zwolnienie pieniędzy, które zajęli komornicy. Trzeba 
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będzie przystąpić do czynności reorganizacyjnych, aby to wszystko powoli 

poukładać. 

 

Następnie ponownie głos zabrał pan Gniadek, który powiedział, że środki 

finansowe na pobory pracowników zostały przekazane do banku i tylko kwestią 

czasu jest by zostały przelane na konta pracowników szpitala – „myślę, że nastąpi 

dziś bądź jutro” – jest to informacja, którą chciałem wszystkim przekazać. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez pracowników szpitala. 

 

Głos zabrała pani Alina Kot, która zwracając się do pana Starosty powiedziała, że 

nie tak miało być, a mianowicie:  

 miał być nowy szpital – szpital jest; 

 miały być nowe oddziały – oddziały są. 

Nie ma natomiast lekarzy i pensje do dnia wczorajszego nie wpłynęły na konta.  

W związku z powyższym załoga niepokoi się o przyszłość, bo to jest nasz byt – 

dodała. Poprosiła o wytłumaczenie o co w tym wszystkim chodzi, gdyż to pan 

Starosta podpowiedział, aby załoga wystosowała pismo do PIP dotyczące m.in. 

nie płacenia składek , po czym wypowiedział się w audycji radiowej, że to 

związki zawodowe robią zamieszanie. 

 

W odpowiedzi na powyższe pan Starosta powiedział, że nie jest związkowcem 

i nie ma zamiaru się tłumaczyć. Jeśli informujecie mnie, że składki nie są 

odprowadzane np. na Izbę Pielęgniarską i do funduszu socjalnego to istnieją 

odpowiednie organy, które zajmują się tego typu sprawami. Podkreślił, iż fakt, że 

pracownicy nie otrzymali poborów na czas uważa za skandaliczny. Pan Starosta 

powiedział, że kancelaria się nie sprawdziła, gdyż to nie ona, tylko pani 

Jakubowska wykonała kilka telefonów dzięki którym było możliwe odblokowanie 

pieniędzy. W związku z zaistniałą sytuacją zmuszony byłem do podjęcia 

odpowiednich działań. Musiałem interweniować i dzięki temu rozpoczęły się 

procedury pozwalające na uregulowanie zaległych pensji – powiedział pan 

Starosta. Kontynuując dodał, iż wykonał w poniedziałek tj. 9.06.2014 r. kilka 

telefonów zarówno do pana Prezesa Gniadka, jak i pan Witolda – Bej – 

Bełkowskiego, którzy nie raczyli odebrać telefonu i odpowiedzieć czy pojawią się 

na dzisiejszej sesji. W dniu wczorajszym również wysłałem pismo z zapytaniem 

czy pojawi się na dzisiejszej sesji, gdzie także nie otrzymałem odpowiedzi. Pan 

Starosta oznajmił ponadto, iż gdyby nie osoba pana Michała Okły, to nie udałoby 

się dokończyć budowy szpitala. Pan Starosta podkreślił również, że ma głęboki 

żal do Prezesa Gniadka, że skoro wiedział o tym, że pieniądze nie znajdą się na 

kontach pracowników, nie poszedł do nich i ich nie przeprosił. Wielu z tych ludzi 

musi spłacać kredyty i musi mieć odpowiednie środki na kontach, niekiedy są 

także jedynymi żywicielami rodziny. Jeśli dzierżawcę przerosła sytuacja to powiat 

jest gotowy przejąć szpital z powrotem. Pan Starosta powiedział, iż oczekuje od 

pana Prezesa przeprosin w stosunku do załogi szpitala, by przeszedł po 

wszystkich oddziałach i wypowiedział ludzkie słowo przepraszam. W swojej 

wypowiedzi pan Starosta poinformował, że powiadomił Prokuraturę i Państwową 

Inspekcję Pracy, gdyż zostały złamane prawa pracownicze pracowników szpitala, 
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jak również lekarze zatrudnieni na kontraktach nie otrzymali swojego 

wynagrodzenia za pracę. Nie wolno chować głowy w piasek, tylko należy wyjść 

do ludzi i ich poinformować o sytuacji w jakiej się znaleźli. Kończąc wypowiedź 

pan Starosta powiedział, że oczekuje od pana Prezesa nie tylko deklaracji, że 

pracownicy będą otrzymywali wynagrodzenie na czas, ale również koncepcji 

funkcjonowania szpitala w niedalekiej przyszłości. Przypomniał również, że 

samorząd powiatu opatowskiego wykazał pomoc w dokończeniu budowy szpitala 

oraz wyposażenia w sprzęt medyczny i mam prawo aby traktowano nas jako 

poważnego partnera. 

 

Głos zabrał pan mecenas Kieryłło, który powiedział, iż kancelaria zajmuje się tą 

sprawą dopiero od kilku dni i nie w jego zamiarach jest targowanie się kto zrobił 

więcej, jednocześnie gratulując panu Staroście, że się udało. Oznajmił, iż być 

może nie padło bezpośrednio do pracowników słowo przepraszam (w tym 

momencie pan Prezes Gniadek oświadczył, iż takie słowo padło z jego ust). Dodał 

również, iż ma nadzieję, że współpraca będzie dobrze się układać i chciałby być 

dobrze zrozumiany, gdyż wszystkim chodzi o to samo. 

 

Pan Starosta powiedział, że zgadza się z powyższą wypowiedzią. 

 

Następnie głos zabrał pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz, który powiedział, 

iż jego zdaniem to, że pieniądze zostaną wypłacone pracownikom szpitala to nie 

jest powód do chwalenia i obnoszenia się z tą sprawą jako sukces. Podkreślił, że 

chodzi o to by taka sytuacja nigdy się nie powtórzyła. Musimy widzieć, że ma pan 

Prezes wizję i perspektywę dalszego działania szpitala. Nie może być co miesiąc 

sytuacji, gdzie martwimy się czy będą leki w szpitalu, czy będą lekarze na 

wszystkich stanowiskach, czy będą wypłacone pensje dla pracowników, a także 

odprowadzane składki. Dlatego też jeśli pan Prezes nie czuje się na siłach to my to 

zrozumiemy. Jesteśmy przygotowani do tego, że pan Prezes powie „sorry, 

próbowaliśmy – niestety nie udało się i jest to normalna rzecz – na pewno bardziej 

normalna niż to co się dzieje w obecnej chwili” – dodał pan Przewodniczący. 

 

Głos zabrał pan Prezes Gniadek, który powiedział, że chciałby sprostować pewne 

sprawy, ponieważ jeśli chodzi o pobory, które się państwu należą, rozmawiał 

w wieloma ludźmi w dniu dzisiejszym, gdzie mówił, że jest mu przykro 

i przeprasza, że nie dostali na czas pieniędzy. Zdaje sobie sprawę z faktu, iż  

większości pacjentów nie stać jest by leczyć się u prywatnych lekarzy stąd 

świadomość, że niekiedy 10 zł czy 20 zł to dużo. Dodał nadto, że wie, iż pacjenci, 

z którymi się spotyka często muszą wybierać pomiędzy zakupem leków, a innych 

niezbędnych do życia środków i nie jest to powód by nabrać nieprawidłowego 

dystansu. Do tego nie sprowadza się moja działalność – mówił pan Prezes. 

Reasumując powiedział, że taka sytuacja się nie powtórzy, że będzie opóźnienie 

w wypłaceniu wynagrodzeń. Podkreślił również, że uczono go pokory i nie ma 

problemu z wypowiedzeniem słowa przepraszam, tym bardziej, jeśli ma za co 

i  nie zdejmuje z siebie odpowiedzialności. 

 

W trakcie wypowiedzi pana Prezesa salę obrad opuścił pan Andrzej Grządziel 

(godz. 14:50) oraz pan Starosta Bogusław Włodarczyk (14:51), którzy powrócili 
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kolejno na salę – pan A. Grządziel o godz. 14:54, natomiast pan Starosta powrócił 

o godz. 14:56).  

 

Następnie o zabranie głosu poprosiła pani Wiesława Słowik, która zwracając się 

do pana mecenasa Kieryłło powiedziała, że prosił w imieniu Prezesa o więcej 

czasu – powiedziała, iż uważa, że czasu pan Prezes Gniadek miał już nadto 

i dokąd będą to słyszeć jako radni. W dalszej wypowiedzi pan mecenas użył 

sformułowania „będziemy wykonywać czynności reorganizacyjne”. Radna 

zapytała w oparciu o co będą wykonywane czynności reorganizacyjne. Kolejne 

pytanie, które zadała pani Słowik brzmiało ilu przedstawicieli kancelarii prawnej 

pan jeszcze przyprowadzi, gdyż zmienia się to z godziny na godzinę. Wyniki, 

które pan osiąga są dzięki pracownikom. Czy pan się orientuje co to znaczy nie 

otrzymać wynagrodzenia za pracę, czy nie mieć środków do życia? Ja się 

orientuję – powiedziała radna. Czy pan zdaje sobie sprawę, że być może tylko ta 

kobieta pracuje i jest jedyną żywicielką rodziny. Następnie w swojej wypowiedzi 

radna zwróciła się do pana Witolda Bej – Bełkowskiego pytając czy ma już 

stosowne umocowanie od pana Prezesa w całości czy tylko na określony dzień, 

gdyż na wcześniejszych spotkaniach mówiła, że nie może być partnerem do 

rozmów, za co przeprosiła. Zapytała również pana Prezesa czy pan pełnomocnik 

posiada już stosowny dokument. 

 

Głos zabrał pan Witold Bej – Bełkowski, który powiedział, że pierwszy raz słyszy 

o tym, iż pełni funkcję pełnomocnika pana Jana Gniadka, nadmienił również,  

że taki tytuł został mu nadany przez pana starostę, za co jak dodał, dziękuje.  

Pan Bej- Bełkowski oznajmił, że „nie jest pełnomocnikiem” jednakże jak 

zaznaczył posiada pewne pełnomocnictwa do działań w imieniu pana Gniadka 

„raz na piśmie, raz ustnie mocą prawnie wiążącą”. 

 

Głos zabrała pani Maria Serwinowska, która poprosiła o przedstawienie „wizji 

naprawy szpitala”, pani radna zaznaczyła, że aby móc zarządzać szpitalem 

należy” być obecnym duchem i ciałem”. 

 

Następnie o zabranie głosu poprosiła radna pani Monika Domagała, która złożyła 

na ręce pana Przewodniczącego, Rady Powiatu oraz pana Starosty pismo  

o niepokojącej  sytuacji która ma miejsce w szpitalu w Opatowie.  

 

Przedmiotowe pismo stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

O zabranie głosu poprosił pan Krzysztof Mazurkiewicz, który zapytał pana Jana 

Gniadka, czy środki finansowe, które zostaną przeznaczone na dokonanie 

zaległych wypłat, pochodzą z NFZ. 

Głos zabrał pan Jan Gniadek, który poinformował, iż miesięczne wpływy  

z NFZ od trzech lat, nie pokrywają wydatków związanych z funkcjonowaniem 

szpitala. Kwoty przeznaczone na leczenie pacjentów z powiatu opatowskiego 

sięgają 45 mln zl., zaś wpływy z NFZ wynoszą ok. 7 mln zl. Pan Prezes 

wspomniał o „ lukach kadrowych” i tym samym oznajmił, iż pomoc ze strony 

Zarządu Powiatu jest niezmiernie ważna, chociażby ze względu na udzielanie 
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części świadczeń  medycznych, które są nadal udzielane. Pan Prezes odnośnie 

„wizji naprawy szpitala” przypomniał wszystkim zebranym, iż jednym  

z podstawowych warunków dzierżawy szpitala było utrzymanie dalszego 

zatrudnienia pracowników przez okres czterech lat, co według Prezesa zostało 

spełnione, szczególnie jeżeli chodzi o dość wysokie bezrobocie w Powiecie 

Opatowskim. Pan Prezes zaznaczył, że wszelkie zmiany w szpitalu nie wiążą się 

ze zwalnianiem pracowników. Dodał, iż wszyscy lekarze wypowiedzenie z pracy 

złożyli „samodzielnie bez podania jakiejkolwiek przyczyny jest to dość przykra 

sprawa, która w przyszłości na pewno ulegnie poprawie zaznaczył Prezes. 

Głos zabrał pan Przewodniczący, który zapytał pana Jana Gniadka o regulacje 

świadczeń finansowych m.in. o odprowadzanie składek do ZUS, oraz czy  

w związku z obietnicą wypłacenia pensji dla pracowników, oprócz bieżących 

poborów, zostaną również wypłacone zaległe wynagrodzenia. 

Pan Prezes odpowiedział, że składki są do ZUS odprowadzone, zaś środki 

finansowe, które zostały odblokowane zostały przeznaczone na wypłacenie 

poborów. 

Pan Przewodniczący nawiązał do wcześniejszej wypowiedzi Prezesa mówiąc, iż 

„restrukturyzacji nie utożsamia ze zwalnianiem pracowników”. Natomiast 

odnośnie bilansowania się szpitala, działanie tylko czterech oddziałów jest na 

pewno nie wystarczalne. Pan Przewodniczący zwrócił  się do pana Prezesa 

Gniadka mówiąc, że powinien podziękować szczególnie lekarzom  

i pielęgniarkom, którzy zostali w szpitalu i nadal są oddani pacjentom pomimo 

wielu trudności. 

O zabranie głosu poprosił pan Starosta, który oznajmił, że oczekuje propozycji, 

konkretnych zaproponowanych działań i rozwiązań dotyczących szpitala, jak 

dodał „ napisanie pisma to nie wszystko”. Pan Starosta powiedział, iż dzięki 

staraniom Zarządu Powiatu część pracowników szpitala mogła przejść na 

wcześniejsze emerytury, dodał, że dołożył wszelkich starań by pomóc 

personelowi szpitala. Następnie zwracając się do pana Prezesa poprosił  

o zapewnienie wszystkich o tym, iż podobna sytuacja dotycząca nie wypłacania 

poborów,  nie będzie miała już nigdy miejsca. 

O zabranie głosu poprosił pan Jacek Dwojak, który zapytał pana Prezesa  

o szczegóły dokonania płatności za wykonanie prac na szpitalu. 

Pan Starosta oznajmił, iż jest to indywidualna sprawa Prezesa Gniadka. 

Następnie głos zabrał pan mecenas Kieryłło, który powiedział, że należy wziąć 

również pod uwagę fakt, iż Prezes Gniadek poświęcił bardzo dużo czasu 

szpitalowi w Opatowie, oraz przeznaczył środki finansowe, by szpital mógł 

funkcjonować. Dodał, iż ma nadzieje na dobrą współpracę. 



OR.II.0002.44.2014 

 

15 

Protokół Nr XLIV.2014 z sesji Rady Powiatu w Opatowie IV kadencji odbytej w dniu 11 czerwca 2014 r. 

 
 

Głos zabrała jedna z przedstawicielek związków zawodowych pielęgniarek, która 

poprosiła by zwrócić szczególną uwagę na sytuacje kadrową w szpitalu, 

zaznaczyła, iż kadra medyczna składa wypowiedzenia z pracy i może dojść do 

sytuacji, iż zostanie „pięknie wykończony szpital” a nie będzie lekarzy, oraz 

pacjentów, gdyż pacjenci zwracają przede wszystkim uwagę na „ jakość 

świadczeń”. Umowa dzierżawy szpitala miała zapewnić „utrzymanie jakości 

świadczeń medycznych na tym samym, bądź wyższym poziomie”, zaznaczyła. 

Następnie przedstawicielka związku zawodowego pielęgniarek podziękowała za 

cztery lata ochrony pracowniczej i tym samym dodała, że „odeszła najlepsza 

załoga szpitala”. 

Głos zabrała pani Wiesława Słowik, która zwróciła się do pana Prezesa Gniadka 

mówiąc, że przede wszystkim powinno nam wszystkim zależeć na „dobru 

pacjenta”, zaznaczyła że do prawidłowego funkcjonowania szpitala oprócz 

podstawowych rzeczy, potrzebne są również i umiejętności. Zapytała pana 

Prezesa o dalsze funkcjonowanie lecznicy. 

Głos zabrał pan Krzysztof Mazurkiewicz, który również zapytał pana Jana 

Gniadka o najbliższe plany, a przede wszystkim, czy rozważa rozwiązanie umowy 

dzierżawy. 

W imieniu pana Jana Gniadka głos zabrał pan mecenas Kieryłło, który oznajmił, 

iż ma nadzieję, że zostanie  osiągnięty wspólny konsensus i rozwiązanie.  

Podkreślił, iż w najbliższych miesiącach zaproponują termin, by porozmawiać 

o próbach rozwiązania problemu.  

O zabranie głosu poprosiła pani Monika Domagała, która zwracając się do pani 

Dyrektor TOP MEDICUS zapytała, czy zaległości odnośnie płatności dot. umów 

zlecenia dla pielęgniarek zostały uregulowane, i jakie ma to odniesienie do 

praktyki, gdyż jak oznajmiła pani radna, sanitariuszek jest zbyt mało do obsady 

dyżurowej. 

Głos zabrała pani Joanna Szwagierczak – Prezes TOP MEDICUS Sp. z o.o.  

w Opatowie, która oznajmiła, iż pielęgniarki zostały poinformowane o danej 

sytuacji, zaś na obecną chwilę dyżury zostały zawieszone z dniem 15 kwietnia br. 

zaś pielęgniarki nie mają uregulowanych wynagrodzeń tylko do poły miesiąca 

dodała pani Prezes. 

Głos zabrał pan Starosta, który wyjaśnił, iż pielęgniarkom zostaną wypłacone 

należności, gdy tylko „Twoje Zdrowie”- Lekarze specjaliści wywiążą się  

z płatności wobec spółki TOP MEDICUS. 

Następnie Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz zapytał czy ktoś chciałby 

zabrać głos.  
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Nikt nie zabrał głosu, wobec czego pan Przewodniczący  przeszedł do ostatniego 

punktu obrad. 

 

Ad.8) Zakończenie obrad XLIV sesji Rady Powiatu. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz wypowiedział formułę – „zamykam 

obrady sesji Rady Powiatu w Opatowie”. 

 

Na tym sesję zakończono. 

       

 

Protokołowała:  

     

mgr Justyna Zdyb 

 

mgr Milena Gatkowska 

 

 

 


